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Plats och 

tid 

Ormingerummet kl. 18.00 – 20.00 

  

Närvarande Elisabeth Därth (c) Nacka kommun, ordförande 

 Gunilla Elmberg (m)   Nacka kommun, 1.e vice ordförande 

 Håkan Löndahl (s) Nacka kommun, 2.e vice ordförande 

 Kerstin Fagerström AANV 

 Lena Henriksson Attention Nacka/Värmdö 

 Christine Matsson R 

 Lena Evrell FUB 

 Monica Beckman Livgivarna IFS 

 Jan-Olof Edin Föreningen för hjärt- och lungsjuka 

 Pernilla Adamsson NHR 

 Gunder Wåhlberg DHR Förbundet för ett samhälle utan rörelsehinder 

 

Övriga närvarande Anders Fredriksson, socialdirektör, Hans-Ivar Swärd, stadsledningskon-

toret 

Utses att kontrasignera Kerstin Fagerström 

 

Underskrifter Sekreterare …………………………………………… 

  Hans-Ivar Swärd 

   

 Ordförande ……………………………………………. 

  Elisabeth Därth  

   

 Kontrasig-

nerar  

…………………………………………… 

Kerstin Fagerström 
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1. Inledning och presentation 
Rådets ordförande Elisabeth Därth hälsade alla välkomna inför den nya mandatpe-

rioden. De närvarande presenterade sig och vilka organisationer som de represen-

terade.  

 

2. Minnesanteckningar från mötet den 8 december 2010 
Föregående minnesanteckningar lades till handlingarna . 

 

3. Rådets arbetsformer 
Sammantaget utifrån den diskussion som rådet hade kan följande noteras. Enligt 

beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott ska handikappolicyn ses över, Anders 

Fredriksson kollar detta. Specifika regler kring rådet finns i kommunstyrelsens 

reglemente, det kan vara lämpligt att undersöka även reglementsfrågan för rådet 

när policyn bearbetas. 

Under drygt ett år har samtliga nämnder skickat sina föredragningslistor till före-

ningsrepresentanterna för att de ska kunna reagera om något ärende berör dem i 

något avseende. Erfarenheten visar nu att det inte gav så mycket och utsändnings-

rutinen kan avslutas. Det dock all anledning att framöver ändå fundera över hur 

informationsbiten löses på ett bra sätt.  

Det noteras att idag får social - och äldrenämnden per egen rutin information efter 

varje möte rådet hållit. Motsvarande borde ske i alla nämnderna, det kan lösas ge-

nom att dessa läggs in i rutinen för spridning av minnesanteckningarna. 

Socialtjänsten har en viktig funktion vad gäller kommunen och personer med 

funktionsnedsättning. Men även övriga nämnder har viktiga uppgifter kring funk-

tionsnedsättningar i ett samhällsperspektiv, det kan vara så att kunskapen om 

funktionsnedsättningar brister.  

En bättre utbildning av såväl förtroendevalda som tjänstemän måste eftersträvas 

och här kan föreningsrepresentanter göra en insats genom att besöka nämnderna 

och berätta. Anders Fredriksson tar upp det med övriga direktörer för att det ska 

kunna tas in i resp. nämnds agenda vid lämpligt tillfälle. Rådets presidium kan 

också medverka och bidra med information. 

Det behöver inte alltid vara hela rådet som agerar. Spridningen av funktionsned-

sättningar är stor och det kan vara lämpligt att skilja mellan sådant som är speci-

fikt för just en organisation och vad som är mer allmängiltigt. Varje organisation 

kan därför sägas ha ett ansvar att informera kring vad som berör dem. 

 

Diskussionen kring arbetsformer och innehåll fortsätter vid nästa möte 

 

4. Mötestider 2011 
Nästa möte blir den 21 juni, möteslista för resten av året beslutas då. 

Tider, 17.30 föreningsråd, mötesstart 18.30, slut senast 20.30. 

 
 

*********************************************************** 


